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Interpelacja 

 

Na wniosek i prośbę mieszkańców składam interpelację w sprawie  

zainstalowania punktów oświetlenia ulicznego na ulicy Pęchcińskiej w Ciechanowie  

od ulicy Płockiej do skrzyżowania z ulicą Baranowskiego. 

Moim zdaniem jest to ważna inwestycja, ponieważ część mieszkańców 

Niechodzina traktuje ulicę Pęchcińską jako drogę dojazdową do swojej miejscowości, 

a wielu kierowców wykorzystuje ulicę Baranowskiego jako dojazd do pętli miejskiej. 

           Ponadto ulica Pęchcińska pozbawiona jest wydzielonego chodnika i z tego 

względu piesi, w tym dzieci i osoby starsze, zmuszeni są bezpośrednio  

do korzystania z pobliskiego pasa drogi. Szczególne utrudnienia widoczne są  

w okresie jesienno-zimowym, gdy szybko zapada zmrok i widoczność jest 

ograniczona. 

W związku z tym uważam za zasadne realizację tej inwestycji, która poprawi 

zarówno komfort  życia   mieszkańców  jak i bezpieczeństwo osób korzystających  

z tego odcinka drogi. 
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